

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S16/17~067

校運會(2016/17)改期及上課安排事宜

敬啟者：本校原定於 2016 年 12 月 8 日(星期四)及 12 月 9 日(星期五)舉行「校運會(2016/17)」，現受場地維修影響，延期至 2016 年 12 月 19 日(星期一)及 12 月 20 日(星期二)舉行。因此，校曆及上課安排將有更改，詳情如下：

日期	上課及運動會安排	
2016 年 12 月 8 日(四)	DAY 5	
2016 年 12 月 9 日(五)	DAY 6 (短周)	
2016 年 12 月 12 日(一)	DAY 1	
2016 年 12 月 13 日(二)	DAY 2	
2016 年 12 月 14 日(三)	DAY 3	
2016 年 12 月 15 日(四)	DAY 4	
2016 年 12 月 16 日(五)	DAY 5	
2016 年 12 月 19 日(一)	校運會	詳情另函通知。
2016 年 12 月 20 日(二)	校運會	

如有查詢，請致電 23800241 與校務處職員聯絡。

請於 2016 年 11 月 4 日或以前透過「家校通系統」回覆。

此致

貴家長



徐思明

徐思明署理校長 啟

2016 年 11 月 1 日

回 條

校運會(2016/17)改期及上課安排事宜

敬覆者：有關 貴校通告(編號: S16/17~067)內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家 長 姓 名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2016 年 11 月 4 日或以前透過「家校通系統」回覆

2016 年 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17 – 067

1 November 2016

To: All Parents

Change of Dates for the Sports Day (2016/17) and Classes Rearrangement

The Sports Day was scheduled to take place on 8th and 9th December, 2016 (Thursday and Friday). However, due to the maintenance of the sports ground, the Sports Day is now re-scheduled to **19th and 20th December, 2016 (Monday and Tuesday)**. In light of this, there are some amendments to the school calendar and class arrangement. The details are as follows:

Date	Sports Day and Classes Arrangement	
8 th December, 2016 (Thursday)	DAY 5	
9 th December, 2016 (Friday)	DAY 6 (short day 6)	
12 th December, 2016 (Monday)	DAY 1	
13 th December, 2016 (Tuesday)	DAY 2	
14 th December, 2016 (Wednesday)	DAY 3	
15 th December, 2016 (Thursday)	DAY 4	
16 th December, 2016 (Friday)	DAY 5	
19 th December, 2016 (Monday)	Sports Day	Details to be announced
20 th December, 2016 (Tuesday)	Sports Day	

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **4 November 2016**. For enquiries, please contact the School at 2380 0241. Thank you very much for your attention.



CHUI Sze Ming

CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-067 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **4 November 2016**.

Date: _____